
Strategidag Reglabs styrelse
12 juni



Agenda

• 10.00 Välkomna

• 10.10 Omvärldsspaning

• 10.45 Nuläget i verksamheten

• 11.00 Återrapportering Särskilt uppdrag 

• 12.00 Lunch

• 13.00 Fortsatt diskussion från före lunch 

• 14.20 Övriga frågor

• 14.30 Kaffe

• 15.00 Avslut



Nuläget – personalläget 

2024

• Catarina slutar 31 juli

• Eva går upp på 100 % från 1 september

• Emma 80 % enligt plan

• Jonas kontrakterad på 50 % 1 maj – 31 december

2025

• Ingen verksamhetsledare rekryteras, inte 2026 heller 

• Eva 100 %, Emma 80 %, Jonas – dialog om 75 % 



Nuläget

Masterclass: Leda omställning

Hållbara livsmiljöer – lärprojekt

Digitalisering – lärprojekt 

o Prolog: AI-dilemman i offentlig sektor 

Krisberedskap 

Studiecirklar

o Regionerna knyter samman

Årskonferens 2025, 12-13 mars i Sundsvall

RUS-nätverk, Utvärderingsnätverk, Analytikernätverk



Återrapportering särskilt uppdrag

Uppdrag från styrelsen

Styrelsen ger i uppdrag till verksamhetsledare att utreda en 
förstärkning av Reglabs kansli med ytterligare en processledare 
2025-26 för att fortsatt kunna leverera utifrån 2023 års nivå. 
Utredningen ska visa: 

• Vad kostnaden är för utökning 

• Förslag på hur förstärkningen ska finansieras 

• Vad en förstärkning av kansliet skulle ge för effekter för 
medlemmarnas nytta av Reglab 

• Hur förslagen i Reglab utvärdering 2022 kan omsättas i praktik 

• Hur arbetet på Reglab kansli ska utföras med 3,8 tjänster



Återkoppling, särskilt uppdrag

Uppdrag från styrelsen, forts:

Styrelsen ger i uppdrag till verksamhetsledare att utreda 
hur Reglabs verksamhet med befintligt Reglab kansli kan 
anpassas 2025-2026 för en hållbar arbetsmiljö. Utredningen 
ska visa: 

• Förslag på vilka aktiviteter som inte längre ska 
genomföras 

• Vad en ambitionssänkning av leverans samt minskat antal 
aktiviteter från kansliet skulle ge för effekter för 
medlemmarnas nytta av Reglab 

• Hur arbetet på Reglab kansli ska utföras med 2,8 tjänster 



Avstämning under hand med styrelsen

• Elsmari Julin, Kenneth Hagström och Richard Gullstrand

• Åsa Bellander

• Göran Andersson, Vinnova
Åsa Bjelkeby, Tillväxtverket 



Initial bedömning av finansierings-möjligheter för 2025-2026 

* Tillväxtanalys, Boverket och Trafikverket är tillfrågade och har avböjt, relativt nyligen.
**Ett driftsbidrag från dep. kanaliserat via Tillväxtverket, skulle vara en optimal lösning på sikt. En liknande lösning finns för Landsbygdsnätverket som fortfarande tros vara i drift. 
***Reglabs partner är enskilda forskningsmiljöer inom regional utveckling, inte universiteten som organisation. Forskningsmiljöerna saknar ofta fasta resurser och har därför en reducerad 
avgift, ”akademiska partner”.



Summering utifrån avstämning

• Samstämmig bild om att det inte är möjligt att resa 
ytterligare finansiering för 2025 och 2026.

• Inriktningen för de två sista åren av projektperioden blir 
att anpassa aktiviteter till rådande budget.

• Rör inte årskonferens och lärprojekten.

• Ovan blir ingångsvärden för Reglabs styrelses strategidag 
i juni.

• Nästa steg blir att diskutera Reglab efter 2026



Hur Reglabs verksamhet med befintligt kansli 
kan anpassas 2025-2026 för en hållbar arbetsmiljö

• Förslag på vilka aktiviteter som inte längre ska 
genomföras. 

• Effekter för medlemsnyttan av en ambitionssänkning av 
leverans och minskat antal aktiviteter.

• Hur arbetet på Reglab kansli ska utföras med 2,8 
tjänster. 



Vad tar vi bort och vad blir kvar 
2025 och 2026?
Aktiviteter som inte längre ska genomföras:

• Studiecirklar, halveras till 1-2 per år

• Utvärderingsnätverket

• Provrum

• Forskarforum

Förslag på aktiviteter som fortsätter:

• Årskonferensen

• Lärprojekt 1-2 per år

• Studiecirklar, halveras till 1-2 per år

• Nätverk för RUS-ansvariga

• Analytikernätverket



Effekter för medlemsnyttan av en ambitionssänkning 
av leverans och minskat antal aktiviteter.

• Studiecirklar: Minskad aktualitet, sämre 
omvärldsspaning.

• Utvärderingsnätverket: Medlemmarna uttrycker stort 
behov av en gemensam nod för kompetenshöjning inom 
utvärdering. 

• Provrum: Nytt format för gemensam 
innovation/utveckling kan inte sjösättas.

• Forskarforum: Sämre kontakt med akademiska partner. 
Gemensam mötesplats saknas.

• Färre medarbetare får årlig kontakt med Reglab.



Hur arbetet på Reglab kansli ska 
utföras med 2,8 tjänster 2025 och 2026

• Ingen ny verksamhetsledare tas in efter Catarina 
Lathi.

• Eva Moe, 100 %

• Jonas Frykman, 50 % (2024) 75 % (2025, 2026)
• Dialog pågår med Jonas

• Emma Ejermark, 80 %



Hämtar vi hem underskottet 2025 och 
2026 med föreslagna åtgärder?

• Ja, det är hanterat för 2025 och 2026 

• Tjänsterna blir på motsvarande 2,3 

• Ska se över budgeten för återstående del av 2024 
samt för 2025 och 2026. 

o Förslag på återkoppling – vad föredrar ni?
o Digital avstämning efter sommaren

o Styrelsemötet i november



Fortsatt diskussion

• Funderingar, medskick från genomgången före lunch?

• Förslag – nytt uppdrag från styrelsen till Reglabs kansli:

o Utreda “Reglab efter 2026”.

o Första återkopplingen vid styrelsemöte januari 2025.

o Slutredovisning vid strategidagen juni 2025.



www.reglab.se

www.reglab.se/play

Mycket snack
& 

mycket verkstad
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